
Bestuurlijke reactie BA Japanstudies 
De opleiding heeft alle aanbevelingen, adviezen en suggesties van de visitatiecommissie 
ter harte genomen. De opleiding heeft naar aanleiding van het visitatierapport een Plan 
van Aanpak opgesteld en voert dat reeds uit om de kwaliteit van het onderwijs te 
verbeteren. 
In het ontwikkelgesprek met de visitatiecommissie is gesproken over vakken van 5 EC. 
Mede met het oog op programmanormen zouden ook vakken van 10 EC overwogen 
moeten worden. De commissie benoemde dat de grote keuzevrijheid die Leiden biedt, en 
die mogelijk gemaakt wordt door vakken van 5 EC, juist een uithangbord van onze faculteit 
en opleiding is. Toch heeft de opleiding enige wijzigingen in de organisatie van BA3, 
semester 1, doorgevoerd door werkgroepen van 10 EC te creëren, en de clusterstructuur 
gesimplificeerd. De onderwijslast blijft hoe dan ook hoog. 

Ook ter sprake kwamen de special needs studenten, want een groot deel van de 
studenten dat uitloopt, valt binnen deze categorie. Dit is ook herkenbaar bij ander 
Japanstudies‐opleidingen. Zulke studenten behoeven permanente aandacht, maar zijn 
niet goed volledig te helpen binnen de opleiding; zaak is wel de situatie goed uit te leggen 
aan de Faculteit en nauw samen te werken met studentendecanen – hetgeen al gebeurt. 
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